

رابطة خريجي ميبي

MEPI Alumni Connection

Snur Hamid,CSFF

MEPI Student Leaders Program 2016

CSFF Mission and Vision

CSSF is a soft skills improvement consultancy company for individuals, businesses, and organizations to better deal with their surroundings in all aspects of life along with their technical (hard) skills. We currently try to work on this mission by providing individual consultations, workshops, and organizing international events and hackathons in the Middle East and developed countries. My goal is to maximize the success of every individual and better their engagement in their communities by fostering their leadership skills. With a vision of helping youths found their startups by giving consultation on business development and digital transformation to be aligned with the current world of business's pace.

The challenge my project is addressing, its impact and importance

The literal translation of the word "leadership" in Kurdish and Arabic is always connected with politics, and politics has always resulted in tensions, and wars in this area; therefore, we are not fascinated by the term leadership because of that wrong image implanted in our brains. Through MEPI, I learned the true meaning of leadership and that big changes are sourced from small or individual changes. Each one of us can start from those small changes and make a difference where we live. For me, those small changes started when I started conducted career development training for about 120 youths in Kurdistan and an organization in 2016 when Kurdistan was facing a big financial crisis, and later in 2018 organizing the first hackathon in Iraq, <http://hackasuly.com/> [the result of these activities](#) was my inspiration to found this company that I started working on since August 2019. The current event where we are working on is an international hackathon in Japan, to be planned and organized by talented and skilled middle easterners.

سنور حميد، CSFF

برنامج القادة الطلاب 2016

إن CSSF هي شركة استشارية لتحسين المهارات الشخصية للأفراد والشركات والمؤسسات للتعامل بشكل أفضل مع محيطهم في جميع جوانب الحياة إلى جانب مهاراتهم الفنية (الصعبة). نحاول حالياً العمل على هذه المهمة من خلال توفير الاستشارات الفردية وورش العمل وتنظيم الفعاليات والمختارات الدولية في الشرق الأوسط والبلدان المتقدمة. هديني هو تحقيق أقصى قدر من النجاح لكل فرد وتحسين مشاركته في مجتمعاتهم من خلال تعزيز مهاراتهم القيادية. ومع وجود رؤية لمساعدة الشباب فقد أسسوا الشركات الناشئة الخاصة بهم عن طريق توفير المشورة بخصوص تطوير الأعمال والتحول الرقمي لتكون متوافقة مع العالم الحالي من وتيرة الأعمال.

التحدي الذي يواجهه مشروعنا وأثره وأهميته

ترتبط الترجمة الحرفية لكلمة "القيادة" باللغتين الكردية والعربية دائماً بالسياسة، وقد أدت السياسة دائماً إلى توترات وحروب في هذا المجال؛ لذلك، لسنا مفتونين بمصطلح القيادة بسبب تلك الصورة الخاطئة التي تم زرعها في أدمغتنا. من خلال MEPI، تعلمت المعنى الحقيقي للقيادة وأن التغييرات الكبيرة مستمدة من التغييرات الصغيرة أو الفردية. يمكن لكل واحد منا أن يبدأ من تلك التغييرات الصغيرة وإحداث تغيير في المكان الذي نعيش فيه. بالنسبة لي، بدأت هذه التغييرات الصغيرة عندما بدأت بالتدريب على التطوير الوظيفي لنحو 120 من الشباب في كردستان ومنظمة في عام 2016 عندما كانت كردستان تواجه أزمة مالية كبيرة وفي وقت لاحق من عام 2018 نظمت أول مسابقة في العراق <http://hackasuly.com/> إن نتيجة هذه الأنشطة كانت مصدر إلهام لتأسيس هذه الشركة التي بدأت العمل عليها منذ أغسطس 2019. إن الفعالية الحالية التي نعمل عليها هي سباق هاكاثون دولي في اليابان، يتم التخطيط له وتنظيمه من قبل موهوبين و من مهرة الشرق الأوسط.



MEPI

